
 

Afdeling Griffie 

Datum 5 april 2024  

Onderwerp Overleg Agendacommissie 5 april 2024 

Aanwezig Jac Wezenbeek (vz), Sebastiaan Hamans, Martijn Verbeek, Christian Villée,  

Alex Raggers (plv. vz.) 

Griffie: Esther van der Mark, Helma Maas, Skip Anker, Ellen Roelfsema 

Afwezig Peter Raijmaekers 

 

   
Nr. Onderwerp Actie 

   1. 
 
 
 
 
 
2.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
3. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Opening en vaststellen agenda  
De voorzitter opent de Agendacommissievergadering om 9.00 uur en meldt 
dat dhr. Raijmaekers afwezig is.  
 
De agenda is ongewijzigd vastgesteld.  
 
Vaststellen besluitenlijst 8 maart 2024 
 
De besluitenlijst (incl. actiepuntenmatrix) van 8 maart 2024 is ongewijzigd 
vastgesteld.  
 
Ten aanzien van het verzoek van de Agendacommissie aan de PvdA-fractie 
omtrent meer informatie over nut en noodzaak van een openbare Cloetta-
bijeenkomst is -op vraag van de Agendacommissie- door de Griffie aangegeven 
dat deze uitvraag richting PvdA-fractie is gedaan maar dat hier vooralsnog geen 
reactie op gekomen is, waardoor een weging op dit moment dus nog steeds niet 
mogelijk is. 
 
Ten aanzien van de oproep van de burgemeester in de 
Agendacommissievergadering vorige keer is door de Griffie aangegeven, dat bij 
de stukken van de planning inmiddels een lijstje zit met daarin de onderwerpen 
die worden overgedragen t.b.v. besluitvorming in de raadscyclus van 16 mei 
2024. Niet is bekend of al deze stukken daadwerkelijk zullen worden 
overgedragen. Hierbij is door de Griffie benadrukt, dat de dossiers van de 
burgemeester nog mee kunnen in de mei cyclus, mits ze op tijd vanuit het college 
van B&W worden overgedragen (B&W-vergadering van 16 april), want dan 
kunnen ze nog mee in de separate inspraak op 6 mei (t.b.v. behandeling in 
Commissie Bestuur op 8 mei). Dit onderwerp komt zo ook nog even terug bij het 
agendapunt Planning (agendapunt 4).  
 
Bespreekpunten Agendacommissie 
Brief B&W aan Agendacommissie m.b.t. inplannen Bestemmingsplan Cloetta_De 
Meeten 2 
De agendacommissie is akkoord met de brief aan het college van B&W m.b.t. het 
inplannen van het Bestemmingsplan Cloetta_De Meeten 2 in een gecombineerde 
Commissie Samenleving/Ruimte op 18 april 2024. De Griffie zorgt voor 
verzending. Dhr. Villée verzoekt wel om dit onderwerp nog even terug te laten 
komen bij de planning, i.v.m. zijn voorzitterschap op 18 april 2024 en zijn 
woordvoerderschap Cloetta.  
 
Themabijeenkomsten na de zomer 
De Agendacommissie is akkoord met de datum 11 september 2024 t.b.v. een 
bijeenkomst raad-college over de mid term review van het collegeprogramma.  
Wel heeft de Agendacommissie verzocht om nadere informatie over de aard 
van de bijeenkomst en dan met name ook of dit om een besloten of openbare 
vergadering gaat (dit i.v.m. eventuele camera-inhuur). Hierbij is vanuit de 
Agendacommissie opgemerkt, dat de bijeenkomst sowieso niet in de 
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Raadzaal kan plaatsvinden i.v.m. de Kermis. De Griffie schakelt hierover met 
de ambtelijke organisatie en koppelt dit nog terug aan de Agendacommissie.  
 
De Agendacommissie is eveneens akkoord met het inplannen van 18 
september voor de bijeenkomst beroepsonderwijs en werkgelegenheid. Dit 
komt in plaats van de daar geplande raadsacademie. Vanuit de Griffie is nog 
opgemerkt dat het die week druk is i.v.m. ook de Raads2Daagse dat 
weekend, maar dat 18 september wel al in het raadschema was ingetekend 
(i.v.m. de eerder beoogde raadsacademie).  
 
Planning 
Bestuurlijke kalender 
Vanuit de Griffie is aangegeven dat op de bestuurlijke kalender een aantal 
raadsstukken staan die conform de kalender al hadden moeten worden 
overgedragen, maar waarbij dat nog niet is gebeurd. Daardoor is nu ook niet 
bekend wanneer deze stukken komen. Het gaat om de volgende onderwerpen: 
Samenwerkingsovereenkomst De Biggelaar, parkmanagement Leisurepark 
Roosendaal, Water-en rioleringsprogramma 2024-2027, Warmtenet Westrand 
en Beleidsregel tegemoetkoming maatschappelijke participatie Gemeente 
Roosendaal 2024. Daarbij is door de Griffie ook aangegeven, dat onderwerpen 
soms van naam veranderen op de bestuurlijke kalender, waardoor het lastiger 
wordt om zicht op zaken te houden. Dit vormt dus een aandachtspunt. 
 
Planning Raadscyclus april/mei 2024 
Terugkomend op de overdracht van stukken van de burgemeester (zie bij 
vaststellen besluitenlijst 8 maart 2024), is door dhr. Verbeek de vraag gesteld of 
hierbij ook stukken worden overgedragen die een besloten vergadering vereisen. 
De Griffie gaat dat na en koppelt dit nog terug aan de Agendacommissie. 
 
Ten aanzien van de Commissie Ruimte van 11 april 2024 en de Commissie 
Samenleving/Ruimte van 18 april 2024 is de volgende verdeling van stukken 
gemaakt: 
 
Agenda Commissie Ruimte 11 april 2024 
Raadsvoorstel Ontwikkelkader Paterskwartier 
Raadsvoorstel Gebiedsvisie De Groene Kamers 
Eigenstandige motie VLP Roosendaal - Marktplein Wouw 
RM 12-2024 Aanpassing middenberm plantagebaan Wouwse Plantage 
 
Agenda Commissie Samenleving/Ruimte 18 april 2024 
Raadsvoorstel Ambitienota Gezondheidsbeleid 2023-2027 
Raadsvoorstel Nota Preventie- en Handhavingsplan Alcohol 
Raadsvoorstel vaststellen bestemmingsplan Cloetta_De Meeten 2 
048-2024 Beantwoording raadsvragen - ASML naar Roosendaal 
  
M.b.t. het voorzitterschap op 18 april heeft dhr. Villée aangegeven zich graag bij 
de onderwerpen van de commissie Ruimte (het gaat dan met name om het 
vaststellen van bestemmingsplan Cloetta_De Meeten 2) te laten vervangen door 
een van de andere voorzitters. Dit i.v.m. zijn woordvoerderschap op de dossiers 
Ruimte. Dhr. Raggers heeft aangegeven dat zijn naam in potlood hierbij kan 
worden gezet, maar dat hij voor zichzelf nog wel goed wil nadenken hierover 
i.v.m. het dichtbij De Meeten 2 woonachtig zijn. 
 
Terugblik vergaderingen 
Commissie Ruimte 28 maart (vz. Dhr. Raggers) 
Dhr. Raggers merkt op dat hij de tijd tijdens deze vergadering goed heeft moeten 
bewaken omdat anders de commissieagenda niet in zijn geheel afgerond had 
kunnen worden. Daarbij merkt dhr. Raggers op dat het niet handig was dat het 
raadsvoorstel Gebiedsvisie Westrand achteraan de agenda stond en het zgn. 
kleine grut vooraan. Dit had andersom gemoeten. 
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Vanuit de Griffie is aangegeven, dat dit expliciet is voorgelegd aan de 
Agendacommissie en dat daarbij de keuze is gemaakt om de stukken die uit de 
Commissie Ruimte van 21 maart die niet behandeld konden worden, vooraan op 
de commissieagenda van 28 maart te plaatsen. Achteraf concludeert de 
Agendacommissie dat dit toch niet wenselijk was, omdat de behandeling van het 
raadsvoorstel Gebiedsvisie Westrand hiermee in het gedrang kwam. Deze 
constatering neemt de Agendacommissie mee in de verdere planning tot aan de 
zomer (d.w.z.: in principe de raadsvoorstellen vooraan op de agenda en C-
stukken achteraan op de agenda ongeacht of ze al eerder op een 
commissieagenda hebben gestaan). 
 
Daarbij is ook nog even teruggegrepen over hetgeen in het Presidium is gezegd 
over verschil in voorzitterschap (de een stuurt strakker op de tijd dan de ander). 
Hierbij is door de Agendacommissie geconcludeerd, dat het niet wenselijk is om 
sprekers over de geldende spreektijden te laten uitlopen in hun termijnen.  
 
In dit licht is ook nog gesproken over de soms langere termijnen van 
portefeuillehouders. Daarbij is wel geschetst dat dit veelal veroorzaakt wordt door 
raadsleden zelf i.v.m. het stellen van de vele vragen aan de portefeuillehouder. 
Daarbij is geconcludeerd dat soms portefeuillehouders een lange inleiding 
verzorgen -om een stuk context te schetsen- alvorens zij toekomen aan het 
beantwoorden van de vragen. Hierover is opgemerkt, dat dit soms nodig kan zijn 
wanneer de portefeuillehouder merkt dat de commissie op sommige punten het 
onderwerp nog niet voldoende scherp heeft, maar in dat geval zou het netjes zijn 
dat de portefeuillehouder via de voorzitter verzoekt om eerst een korte inleiding 
t.b.v. context te schetsen alvorens hij/zij overgaat op het beantwoorden van 
vragen. De voorzitter van de Agendacommissie heeft aangegeven, dat dit 
mogelijk bij de Raads2Daagse (reflectiemoment met het college) nog even aan 
de orde kan worden gesteld.  
 
Raadsvergadering 4 april 2024 
Ten aanzien van de raadsvergadering van 4 april 2024 wordt opgemerkt, dat niet 
iedereen gebruik maakt van de interruptiemicrofoon. Het reglement van orde is 
hier niet dwingend in, maar toch is dit wel de usance en de Agendacommissie 
wenst dat raadsleden bij interrupties in de raadsvergadering spreken via de 
interruptiemicrofoon. Het gaat maar om een enkel raadslid dus die kan/kunnen 
daar rechtstreeks aan herinnerd worden.  
 
Rondvraag 
Ten aanzien van de raadsacademie van 3 april 2024 jl. merkt dhr. Verbeek op, 
dat deze vergadering niet in GO te zien was (alleen in Outlook). Mogelijk dat 
daardoor de opkomst minder groot was. Vanuit de Griffie is toegelicht dat de 
vergadering wel in GO was aangemaakt, maar dat de gekozen vergadersoort 
niet zichtbaar was voor raadsleden. De Griffie gaat hier naar kijken, zodat dit bij 
een volgende raadsacademie is opgelost.  
 
Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering rond de klok van 10:00 uur. 
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Actie Actiehouder Toelichting op afdoening 

Verbeterpunten planning verder oppakken met 
vertegenwoordiging College 

Griffie Er volgt een vervolggesprek 

Inventarisatie mogelijke themabijeenkomsten i.r.t. 
grote/complexe dossiers 

Griffie Te koppelen aan de (15) 
prio-projecten 

Het vergaderen op locatie (om inwoners meer te 
betrekken) nog een keer terug laten komen op de 
agenda 

Griffie Dit blijft staan  

Afspelen audio/videobestanden tijdens commissie 
(als apart agendapunt in Agendacie.) 

Griffie Nog een keer terug laten 
komen in een 
Agendacommissie 

Voorbereidende notitie inzake opties plannen 
themabijeenkomsten/extra bijeenkomsten (t.b.v. 
bespreken tijdens Raads2Daagse 

Griffie Notitie t.z.t. terug laten 
komen in een 
Agendacommissie 

Procesbeschrijving besloten vergaderingen Griffie Wordt aan gewerkt.  

Aanvullende informatie opvragen bij PvdA m.b.t. 
verzoek openbare bijeenkomst Cloetta 

Griffie Dit is opgevraagd, alleen is 
daar vanuit de PvdA-fractie 
nog geen reactie op 
gekomen. 

Verzenden brief Agendacommissie aan college 
van B&W m.b.t. inplannen BP CloettaDe Meeten2 

Griffie Brief is verstuurd. Kan van 
de lijst. 

Aanvullende informatie over bijeenkomst 11 
september terugkoppelen aan Agendacommissie 

Griffie  

Aanvullende informatie m.b.t. overdracht stukken 
bgm (i.r.t. mogelijk besloten deel vergadering) 

Griffie  

Vergadersoort raadsacademie zichtbaar maken 
voor raadsleden (in GO) 

Griffie  

 


